



門市「8月8日 | 百佳日」優惠條款及細則

- 優惠適用於全線香港及澳門百佳超級市場、FUSION、TASTE、TASTE x FRESH 新鮮生活(只限乾貨部收銀櫃位付款)、food le parc、INTERNATIONAL，於2026年8月8日單一消費滿港幣/澳門幣100即享88折優惠，折扣無上限。
- 優惠不適用於香港太古廣場 GREAT FOOD HALL 及合和酒店·商場 FOOD PARC。
- 優惠不可與任何百佳現金優惠券、佳坊會員賞之電子優惠券、樂賞會每日拍卡\$2 優惠及其他優惠同時使用。
- 此優惠不適用於購買禮券/電子禮券、初生嬰兒奶粉、電話儲值卡/預付卡/禮品卡、任何換購推廣、繳費賬項、增值服務、購物車按金、送貨服務費及塑膠購物袋收費，以及寄賣櫃位之交易(包括美而廉專櫃、余仁生專櫃、新之味專櫃及官燕棧專櫃產品)、3Shop 產品及服務，或大額交易金額超過港幣/澳門幣50,000元或原箱訂購超過50箱。
- 此優惠亦不適用於透過 PNS 網購、電話訂購及任何於「落佳拎」訂購之消費，亦不適用於使用食物券/電子食物券/食物卡付款之交易。
- 此優惠亦不適用於澳門百佳超級市場及 TASTE 購買烈酒、鮑魚、燕窩及高粱產品。
- 購物以淨值計算，只適用於單一購物，分單購物恕不接受。
- 優惠不能用以兌換現金或其他面值之禮券。持有人不獲現金或其他形式找贖。
- 百佳超級市場(香港)有限公司保留隨時更改或取消優惠及/或修訂或修改此等條款及細則之權利而無須事前通知。
- 如有任何爭議，百佳超級市場(香港)有限公司保留最終決定權及不可推翻。



PNS 網購「8DAY26」優惠碼 條款及細則

1. 客戶於 PNS 網購 (www.pns.hk 或 PNS 手機應用程式) 在推廣期內網上購買任何產品滿\$888(贈品及換領品除外)，在結帳時輸入優惠碼「8DAY26」可享 88 折優惠 (無折扣上限)。
2. 優惠只適用於 2026 年 8 月 8 日。
3. 優惠適用於網購送貨、落佳拎及快趣送服務。
4. 優惠不可兌換現金、其他貨品或服務。
5. 優惠以每次訂單折扣後之總額計算，不可累積計算。
6. 優惠不得轉讓，亦不可與任何其他折扣、電子禮券及推廣優惠同時使用。
7. 優惠不適用於以傳真或電話下單之訂單。
8. 優惠不適用於購買電子禮券、月餅、塑膠購物袋徵費、禮物籃、初生嬰兒奶粉、大閘蟹、商戶直送產品、快閃搶購產品、預訂產品、商戶店取產品、烈酒、燕窩、雞精、乾貨鮑魚、屈臣氏及豐澤旗艦店產品。
9. 每次交易只限使用一次優惠碼及不可與其他電子優惠券同時使用。每個送貨地址及帳戶於優惠期內可重複享有優惠。
10. 如本條款及細則之中英文版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。
11. 如有任何爭議，百佳超級市場(香港)有限公司保留最終決定權。



Store Exclusive Offer "8/8 PARKnSHOP Day" Terms & Conditions

- Customers can get 12% off discount upon HKD/MOP100 single purchase (with no limit on discount at PARKnSHOP, FUSION, TASTE, TASTE x FRESH (ambient check-out cashier counter only), food le parc and INTERNATIONAL in Hong Kong and Macau on 8th August 2026.
- Offer not applicable at Pacific Place GREAT FOOD HALL and Hopewell Hotel · Mall FOOD PARC.
- Offer cannot be used in conjunction with any PARKnSHOP cash coupon, MoneyBack Great Member Perks Monthly eCoupons, JoyClub daily \$2 offer or other discounts.
- Offer is not applicable to purchases of gift vouchers/eVouchers, Stage 1 infant formula, phone cards, prepaid cards, gift cards, redemption items, bill payment, value-added services, trolley deposit, delivery service charges, levy on plastic shopping bags, consignment counter transactions (including Budget Global Sourcing, Eu Yan Sang, New Flavor and Imperial Bird's Nest counters), 3Shop products and services, and bulk or case purchases exceeding HKD/MOP50,000 or 50 cases per transaction.
- Offer does not apply to purchases made through PNS eShop, phone, or the "Click & Collect" service, or to transactions paid via Food Card or Food Coupons.
- Offer does not apply to purchases Spirits, Abalone, Bird's Nest Products and Kaoliang Products in Macau.
- Based on net spending amount and applicable to single transaction only, split transactions will not be accepted.
- Offer is not exchangeable for cash or coupons in other denominations. No change will be given either in cash or in other form.
- PARKnSHOP (HK) Limited reserves the sole right to vary or cancel the promotion and/ or amend or alter these Terms and Conditions at any time without prior notice.
- In the event of any disputes, the decision of PARKnSHOP (HK) Limited shall be final and conclusive.



PNS eShop "8DAY26" Promotion Code Terms and Conditions

1. Customers purchase any products (exclude Freebie/ redemption items) reach \$888 at PNS eShop (www.pns.hk or PNS mobile App) can get 12% instant discount (no limit on maximum discount value) by inputting designated eCoupon code "8DAY26" during checkout.
2. Offer is only valid for orders placed on 8 AUG 2026.
3. Offer is applicable to Home Delivery, Click and Collect and Express Delivery service.
4. Offer cannot be redeemed for cash, other product or privileges.
5. Offer will be awarded based on net purchase of each transaction after discount. Transactions cannot be accumulated for the promotion.
6. Offer is not transferable and cannot be used in conjunction with other discounts and promotional offers.
7. Offer is not applicable to orders made via phone or fax.
8. Offer is not applicable to purchase of eVoucher, mooncake, plastic shopping bag charge, hampers, stage 1 infant milk formula, hairy crabs, supplier direct delivery items, flash sales and pre-order items, physical store pick up items, spirits, bird's nest, essence of chicken, dried abalone, items from Watsons eMall and Fortress.
9. One promotion code can be used in each transaction only and cannot be used with other eCoupon. Each delivery address and account can entitled to Offer more than once during the promotion period.
10. If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese version of the terms and conditions, the English version shall prevail.
11. In the event of any disputes, the decision of PARKnSHOP (HK) Limited shall be final and conclusive.